
Fa	konferenci	v	Nemčiji

Učencem	Dafe,	ki	so	udeleženi	Fa	konference	v	Nemčiji:

Lep	 pozdrav	 vsem!	 Učenci	 Dafe	 so	 odgovorni,	 da	 mi	 pomagajo	 pri	 reševanju	 vseh
življenj.	Če	želite	dobro	opravljati	svoje	poslanstvo,	se	morate	najprej	dobro	počutiti	v
svojem	duhovnem	razvoju.	Le	z	usmerjanjem	v	Fa	boste	vedeli	kako	delovati	bolje	in	le	z
vodenjem	od	 Fa	 se	 boste	 lahko	 izognili	 napakam.	Hkrati	 pa	 vas	 Fa	 oblikuje	 v	 izjemno
bitje.	Fa	konferenca	Dafa	učencev	 je	torej	priložnost,	da	spodbudite	vaš	napredek.	Naj
bo	vaša	konferenca	uspešna!

Najlepša	hvala	vsem.

Učitelj	Li	Hongdži	
18.	julij	2021
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